



入会申请表格 MEMBERSHIP APPLICATION FORM

申请日期 Date of Application				会员号码 Membership No.			
个人/商号/团体 Individual/Company/Association	(中)			(英)			
通讯处 Address							
身份证/商号/社团注册 IC/Business/Association No.				商务性质 Business Nature			
联络电话 Contact No.	(办公室 1)			传真号码 Fax No.			
	(办公室 2)			手机号码 Mobile			
电邮地址 Email				性别 Gender	男 male	女 Female	
如属商号或社团, 请列明代表人之资料 In case of Company or Association, please fill in representative's particular							
代表人姓名 Representative's Name	(中)			身份证 IC No.			
	(英)			性别 Gender	男 male	女 Female	
联络电话 Contact No.				手机号码 Mobile			

介绍之会员	介绍人 Recommended by	附议人 Seconded by
姓名 Name		
商号/社团盖章 Company / Association Chop		
签名 Signature		

兹承以上介绍人和附议人申请加入贵会为会员, 诚愿遵守会章及一切议决案并协力推进会务之发展
 I/We apply for admission as a member of the Chamber: I/We have read and fully understand the Rules and Regulations of the Chamber and agree to be bound by them and such additions and amendments thereto as may from time to time be made. I/We declare that the Information given herein is to my/our knowledge and belief true.

申请人签名 Signature of Applicant	商号/团体盖章 Company / Association Chop
---------------------------------	---------------------------------------

For Office Use Only	决定 Result		姓名 Name	签名 Signature	日期 Date
	义务总秘书核准 Checked	接受 / 不接受 Approved / Not Approved			
	董事会批准 Approval	批准 / 不批准 Approved / Not Approved	(会议主席)		

* 会员基金会费一览表 Entrance Fee & Subscriptions:
 • 个人 Individual : RM300.00
 • 商号 Company : RM600.00
 • 团体 Association : RM600.00

** 请随此申请表附上贵贸易公司注册 (Borang B), 或有限公司 Form 44, 49 及 24 复印本 (需获鉴定), 以及代表人名片 1 张。
 Please attach 1 Name card of the representative, and certified true copy of Borang B / Form 44, 49 & 24 for Corporate member. (MUST have Certified True Copy)

*** 凡申请入会者, 须得一名会员介绍, 另一名附议并将申请书交到本会义务总秘书核准, 标贴于本会布告栏一星期后由董事会提出讨论通过方得成为会员。董事会有权拒绝任何入会申请书, 且无需说明理由。

Every application for membership shall be proposed by one member and seconded by another member and submitted to the Honorary Secretary for approval. The Honorary Secretary shall post all applications for membership on the Notice Board of the Chamber for one week before submitting the applications to the Board of Directors for consideration. The Board of Directors shall have absolute discretion to reject any membership application and shall not be required to assign any reason thereto.